
Referat fra styremøte i Fredrikstad og Omegns Brukshundklubb, 

08.01.2018 

 

Styremøtet ble avholdt i Fredrikstad og Omegns Brukshundklubbens lokaler, klokka 18  

 

Det var 8 styremedlemmer til stede på møtet:  

Steinar Jensen, Gabriele Oehninger-Storvoll, Svein Kristoffersen, Anneli Bentsen,  

Vidar Pettersen, Tonje Skistad, Janne Braarud Jensen og Svanhild Urholm  

 

Ikke møtt: Grete Brevig 

**************************************************** 

 

Saker som ble tatt opp på styremøtet:  

 

Sak 1: Gjennomgang av budsjettet 

• Saldo på kto er ca 600.000 

 

Sak 2:  Hallen 

• Vi har fått brev fra kommunen om å flytte den 2 meter lenger inn på banene 

• Svanhild sjekker med Hallmester om ferdigstilling av byggetillatelsen 

 

Sak 3: Vidar rapporterer til NBF om hvor mange brukshundfolk vi har 

 

Sak 4: Årsmøtet / generalforsamlingen 

• Forberedelser er i rute 

 

Sak 5: Vannforbruk 

• Dette må sjekkes, a det er steget med 100% fra i fjor. 

 

 

Møtereferat er skrevet av  

 

Steinar Jenssen 


